



Date: 22 October, 2009

Ms. Fahima Al Bastaki
Disclosure Manager
Dubai Financial Market

Dubai



Subject: Disclosure of Board of Directors' Meeting



Dear Ms. Fahima,



We are pleased to advise you that the Board of Directors meeting was held on Thursday, 22nd of October, 2009 at 11h00 AM in the company's head office, and to discuss the companies operating activities:

01. Resolved that the preliminary results for Quarter ends 30th September 2009 were discussed and approved by the Board.



02. The Board reviewed the feasibility study for the new manufacturing facility for DRC and possible acquisitions and advised the management to approach banks to get the funding.



We hope that the above shall suffice the disclosure requirements of the meeting.

Thank & regards,



Mana Al Mulla
Managing Director





التاريخ: 2009/10/22



PEPSI
سعادة السيدة فاطمة البستكي
مدير الإفصاح

سوق دبي المالي
دبي



الموضوع: الإفصاح عن اج

تحية طيبة وبعد،



نود اعلامكم بأن شركة دبي للمطربات (ش.م.ع) عقدت في تاريخ 22 أكتوبر 2009 في تمام الساعة 11:00 صباحا إجتماع مجلس الإدارة، وذلك لمداولة ومناقشة المسائل و العمليات الجارية في الشركة و من ضمنها التالي:



01. لقد تم المناقشة و الموافقة على البيانات المالية المرحلية لربع السنة المنتهي 30 سبتمبر 2009

02. لقد استعرض مجلس الادارة دراسة مفصلة للمصنع الجديد لشركة دبي للمطربات وعمليات استحواذ محتملة ، و أمرت الادارة العليا بالحصول على تمويل للمشاريع من البنوك.



للمزيد من التفاصيل يرجى مراسلتنا و لكم خالص الشكر و التقدير ..

مانع محمد سعيد الملا
المدير التنفيذي

